

Title (en)

Gripping device for sheets of paper.

Title (de)

Schriftguthalteleiste.

Title (fr)

Dispositif de maintien pour matériau en feuille.

Publication

**EP 0508460 A1 19921014 (DE)**

Application

**EP 92106252 A 19920410**

Priority

DE 9104485 U 19910412

Abstract (en)

A gripping device for sheets of paper is described for the temporary attachment and presentation of sheets of paper, consisting of a hollow profiled bar (1) which has a slot (7) along its underside, and of balls (12) of a diameter which exceeds the width of the slot, said balls being arranged in a row in the hollow profiled bar and engaging in a retaining manner on the sheets of paper (18, 19) inserted through the slot by their upper edge, the hollow profiled bar having an inside width which decreases downwards towards the slot (7) and has a smaller dimension in its narrowest part than the diameter of the balls. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Schriftguthalteleiste zur vorübergehenden Befestigung und Darbietung von Schriftgut beschrieben, bestehend aus einem Hohlprofilstab (1), der entlang seiner Unterseite einen Schlitz (7) aufweist, und im Hohlprofilstab aufgereiht angeordneten Kugeln (12) eines die Schlitzbreite übersteigenden Durchmessers, die festhaltend am mit seinem oberen Rand durch den Schlitz eingeschobenen Schriftgut (18, 19) angreifen, wobei der Hohlprofilstab eine nach unten zum Schlitz (7) zu abnehmende Innenweite aufweist, die in ihrem schmalsten Teil eine kleinere Abmessung als den Durchmesser der Kugeln hat. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47G 1/21; G09F 1/10**

IPC 8 full level

**A47G 1/21** (2006.01); **B42F 15/06** (2006.01); **G09F 1/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B42F 15/066** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 2202575 A 19880928 - LONDON ASS FOR THE BLIND
- [X] BE 658961 A
- [X] CH 164145 A 19330930 - VER SCHULMOEBELFABRIKEN GMBH [DE]
- [X] GB 939400 A 19631016 - HETTICH GREAT BRITAIN LTD

Cited by

DE102009059239A1; WO2011085918A1; FR2752021A1; WO2006089336A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR IT NL

DOCDB simple family (publication)

**DE 9104485 U1 19910613**; DE 59209733 D1 19990923; EP 0508460 A1 19921014; EP 0508460 B1 19990818

DOCDB simple family (application)

**DE 9104485 U 19910412**; DE 59209733 T 19920410; EP 92106252 A 19920410